
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 27. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 260
Vil ministeren redegøre for, at når man bruger 1 milliard kroner årligt på botilbudsområdet, 
hvorfor man så ikke kan sige, hvor mange § 108-afgørelser efter serviceloven, der har 
været?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand
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